

## DVS 焊接大师/焊接指导教师 2018 中国班圆满结业

### DVS Welding Master/Instructor Course 2018 in China

---



2018年7月25日,最新一期的DVS焊接大师/指导教师课程的2018中国班学员完成了全部课程内容后顺利地通过终考答辩,至此本次课程圆满结束。

由DVS GSI SLV的CEO Mr. Jörg Vogelsang担任本次课程的考官。本课程每位学员此前经历了按DVS 1157的6周的项目分别含111, 135及141的理论及实践操作,整个过程都付出了艰苦努力辛勤汗水,最终焊接综合技能上到一个新台阶。由德国焊接学会DVS签发的学历证书随后将相应颁发给每位通过的学员。

本次课程是由GSI SLV Duisburg和GSI SLV Kunshan共同合作举办,此合作从2016年开始即取得了圆满成功。

On July 25th 2018 the participants of the DVS Welding Master/Instructor Course in China got satisfactory results on their final examination.

The CEO of DVS GSI SLV Mr. Jörg Vogelsang performed as the examiner. The participants have made great efforts in the past months with accumulated 6-week time on both theoretical education and practical training in the welding processes 111, 135 and 141 according to guideline DVS 1157. All hardships and sweat bring them to a higher level of compressive skills on welding. The DVS diplomas will be issued as soon as possible.

The course was held in cooperation between GSI SLV Duisburg and GSI SLV Kunshan. The cooperation has started 2016 and has been a great success ever since.